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 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 22-05-2019 
 No. 2019-15330 
 Portefeuillehouder: Weth. Jongen 
 Portefeuillehouder: Weth. Krabbendam 
 Organisatieonderdeel : Ontwikkeling 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders  
Postbus 1992  
6201 BZ Maastricht 
 
      
Maastricht, 21 mei 2019 
 
 
Betreft: art. 47 vragen inzake gebiedsontwikkeling Geusseltgebied 
 
 
Geacht College, 
 
In de Raadsinformatiebrief (RIB) van 12 januari 2018 heeft u aangegeven wat de stand van zaken was met het 
oude schoolgebouw aan de Severenstraat 18. Het schoolbestuur van MosaLira heeft toen aangegeven dat al 
begonnen kon worden met de sloop van het oude schoolgebouw. 
Meer dan een jaar na uitgaan van deze RIB staat het oude schoolgebouw nog steeds en is de tijdelijke 
bewoning via Maximus gecontinueerd.  
Hierover de volgende vragen: 
 

1. Is het perceel in eigendom overgedragen aan de gemeente? 
Zo nee, waarom niet? 

2. Wie neemt de sloopkosten voor zijn rekening? 
3. Wanneer verwacht u over te gaan tot sloop en de herinrichting van het gebied? 
4. Is het nog steeds de bedoeling om de zichtlijnen op het landgoed Severen te herstellen? 

 
In 2017 en 2018 hebben wij aandacht gevraagd voor de herontwikkeling van het voormalig parkeerterrein van 
voetbalclub RKASV. In een reactie van de gemeente op 19 december 2018 valt te lezen dat begin 2019 meer 
zicht is op de kosten die de herontwikkeling met zich meebrengt.  
 

5. Graag vernemen wij de stand van zaken in de herontwikkeling van het voormalig parkeerterrein van 
voetbalclub RKASV. 

6. Worden de aanliggende woningen geïnformeerd over de herontwikkeling door middel van een 
bewonersbrief? 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Niels Peeters, fractievoorzitter 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 
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